



Dear Parents,

I hope you had a wonderful break and are ready for an exciting year ahead.

Please be informed that the first day of school for KG students will be as follows:

- **KG2:** The first day of school is **Wednesday, August 28th, 2024.**
- **KG1:** The first day of school is **Thursday, August 29th, 2024.**

Both days will serve as **orientation days for parents and students**. During this time, the teacher will introduce herself and provide important guidelines for the upcoming year.

Due to the large number of students, we **will divide the sessions between boys and girls** to ensure a comfortable experience for everyone.

- **Parents of boys:** from **9:00 AM** – to **10:30 AM** with your child.
- **Parents of girls:** from **11:00 AM** – to **12:30 PM** with your child.

Thursday and Friday will be regular school days for KG2, while Friday will be a regular school day for KG1.

Please ensure that you arrive on time so that you can attend the session from the beginning.

Please be advised that KG parents are permitted to enter exclusively **through Gate 4**. Following the orientation, students will be dismissed and will return home with their parents.



Thank you for your attention, and we look forward to a successful school year!

أولياء الأمور الأعزاء،
أمل أن تكونوا قد قضيتم إجازة رائعة وأن تكونوا مستعدين لعام دراسي سعيد
يرجى العلم بأن اليوم الأول للمدرسة لطلاب الروضة سيكون كالتالي:

- KG2: 2024 أغسطس 28 الأربعاء، هو الأول للمدرسة هو الأربعاء، 28 أغسطس 2024.
- KG1: 2024 أغسطس 29 الخميس، هو الأول للمدرسة هو الخميس، 29 أغسطس 2024.

ستكون هاتان اليومان بمثابة أيام تعريفية لأولياء الأمور والطلاب. وخلال هذه الفترة، ستقوم المعلمة بالتعريف بنفسها وتقديم إرشادات مهمة للسنة القادمة. نظرًا لعدد الطلاب الكبير، سنقسم الجلسات بين الأولاد والبنات لضمان تجربة مريحة للجميع

أولياء أمور الأولاد صباحًا من 9:00 حتى 10:30 مع طفلكم

- أولياء أمور البنات صباحًا من 11:00 حتى 12:30 ظهرًا مع طفلكم ط

سيكون يومي الخميس والجمعة أيام دراسة عادية لطلاب الروضة الثانية، بينما سيكون يوم الجمعة يوم دراسة عادي لطلاب الروضة الأولى
يرجى التأكد من الوصول في الوقت المحدد حتى تتمكنوا من حضور الجلسة منذ بدايتها

يرجى العلم أن أولياء أمور طلاب رياض الأطفال يُسمح لهم بالدخول فقط من خلال البوابة 4. بعد انتهاء التعريف، سيتم صرف الطلاب
وسيعودون إلى منازلهم مع أولياء أمورهم.

شكرًا لاهتمامكم، ونتطلع إلى عام دراسي ناجح.